

IMPERIAL LEXIS[®]
KUALA LUMPUR

帝国套房

A PINNACLE OF URBAN
LUXURY AND SHEER ELEGANCE

城市豪宅，顶峰之作





帝国套房 是著名开发商吉隆坡都市集团为您呈现的另一项显赫力作。帝国套房屹立于吉隆坡腹地，靠近标志性地标国油双峰塔、吉隆坡塔及其他摩天楼，让您亲身感受大都会朝夕的魅力与活力。

INSPIRED BY GREATNESS

Imperial Lexis is another prestigious project brought to you by the award-winning KL Metro Group. Located at the heart of Kuala Lumpur, this development stands tall in the city center with close proximity to the iconic Petronas Twin Towers, KL Tower and other skyscrapers, embracing the vibrancy and vitality of the city from sunrise to sunset.



ACTUAL VIEW FROM 53rd FLOOR SKY BAR

实际视图于53楼空中酒吧

宏伟壮观，大气氛围



A UNIQUE AND STRATEGIC LOCATION

黄金地点、独占一方





休生养息，悦享生活

设于楼顶五十三楼的宏伟观景台空中酒吧（Sky Deck）是另一项独家特色，让您以全新角度欣赏都市的无限美景，一边享受悠闲自在的时光，一边欣赏美丽的夕阳。



SKY BAR

SKY DECK



RELAX AND UNWIND

To take in the spectacular city view from a whole new angle, the impressive Sky Deck is nestled at the 53rd Floor for added exclusivity, offering great ambience for those who want to sit back and enjoy the sunset below the city.



EXQUISITE AND YET ULTRA-CHIC INTERIORS

A true reflection of aesthetic appeal and innovative design, each unit is crafted with quality finishes complete with its private pool in a cosy setting for relaxation and rejuvenation.

It is a place where comfort is fundamental and elegance is an essential element of life !

典雅風韻，頂級時尚

集極至精美與創新設計於一體，每單位精雕細琢，高檔修飾，錦上添花，尊享私人泳池，休生養息，愜意無限。

精緻時尚室內裝潢，打造優雅舒暢家居，詮釋完美生活真諦。



IMPERIAL LEXIS®
KUALA LUMPUR

帝國套房





SERENE AMBIENCE ... FILLED WITH STYLE AND SUBTLE ELEGANCE

Tasteful in every detail and appointed with contemporary in s, each unit features a spacious bedroom with a full bathroom. Its bright tone and sleek furnishing enriches and dignifies its aesthetic quality and effect.

清幽宁静，高雅出众

各单位卧室宽敞豪气，内设浴室、一丝不苟的设计，处处洋溢独家品味；时尚内部装潢，明亮抢眼，更显优质气派。





SOPHISTICATED RELAXATION

Creating a seamless transition, the luxurious living area opens up to a private pool for relaxing and enjoying the unrestricted view of the stunning KL skyline.





Contact us : +6019-537 8128